
Bestyrelsesmøde før generalforsamling ATK 6/2 – 2025  
Til stede: Lars, Henrik, Per, Nikolaj, Peter, Magnus, Mikkel, Jane 
 
Dagsorden gennemgået 
 
 

1. Opbevaring af materialer – både til vedligehold og træningsmaterialer 
(Nikolaj) 
Det drøftes, hvordan skuret ved bane 4 og ’opholdsrummet’ ved bane 2 og 3 
bedst benyttes. Skuret som opbevaring er ikke optimalt pga. utæt tag – derfor 
foreslås det, om ’opholdsrummet’ kan benyttes til opbevaring af bolde.  
 
Bestyrelsen beslutter, at en lille del af pladsen i opholdsrummet må bruges som 
opbevaring. 
Derudover får banemand besked om utæt tag, når udendørssæsonen starter 
 

2. Betaling for elitetræning forud i stedet for bagud (Mikkel) 
Det foreslås, at betaling for elitetræning sker før sæsonen i stedet for 
bagudrettet. Det besluttes at man fremadrettet vil blive opkrævet inden 
sæsonstart. Nikolaj instruerer Mikkel i opsætning af dette.  
 

3. Padel (Henrik) 
Lige nu er der problemer med lyset. Elektrikeren sørger for, at lyset på banen 
tænder, når banetiden er booket. 
 

4. Lys på bane 9 og 10 (Henrik) 
Det er sat i værk – Henrik indhenter tilbud om, hvad belysning på bane 9 og 10 
skal koste, og om det kan lade sig gøre  
 

5. Nye seniormedlemmer (Lars) 
Vi åbner 1. marts og som udgangspunkt er det først til mølle  
Dagsmedlemmer kan søge om at blive fuldtidsmedlemmer pr 1. marts 
 

6. Vedligeholdelse af baner (Per)  
Per indhenter tilbud fra firma, som benyttes af andre store klubber.  
Per tjekker om pris og service matcher 
 

7. DM veteran – ATK som vært (Peter) 
ATK indsender ansøgning om at være vært for DM Veteran  
 
 

 
 

 
 


